## ORDER OF WORSHIP 敬拜流程

~ July 6th, 2025 ~

Call to Worship		宣召
Praise	How Great Is Our God 我神真偉大 Goodness Of God 神的良善	詩歌敬拜
Welcome		歡迎
Prayer		禱告
Message	Jesus Came To Set Us Free 耶穌來是要釋放我們 Luke 路加福音 4:8, 13:10-17 Elder Bill 梁長老	信息
Communion		聖餐
Response	Goodness Of God 神的良善	回應
Disciple Group		門徒小組
Lunch		午餐

## PRAYER ITEMS 禱告事項

- List out your burden, worries, and distraction and give them to God 寫下您一切重擔, 憂慮和分心的事後交托給神
- God Is Graceful: God shows cares and blessings to undeserving people. In the past week, how has God's grace surprise you? 神是恩慈的:神願意關懷和賜福饒恕那不配的人。在過去一週, 神的恩典如何讓你驚訝?
- In the coming week, who does God wants you to be His instrument of grace?
   And what will you do?

在接下來的一週, 神希望你在誰身上成為神恩典的器皿?你將要做什麼?



Ways to Give

- Scan QR Code Text-2-Give @ 408-404-5898
- ZellePay: zellepay@connectchurchsv.org OR 408-460-2476
- -. Mail Check: 6345 Janary Way, San Jose CA 95129
- \*\* Please note Building Fund is a special designation fund and will not count towards our monthly tithing to other Christian organizations or missionaries
- \*\* 請注意, 堂會基金奉獻是特殊奉獻, 不會算在每月教會對其它機構或宣教士的十一奉獻

## ANNOUNCEMENTS 報告

- Theme 2025: More Of Jesus, Less Of Me 2025 教會主題: 更多耶穌, 更少自我
- Welcome to Connect Church! We would love to know you better!
   Please scan the QR code to connect!
   歡迎來到 Connect Church! 請掃右邊二維碼讓我們認識您。
- Prayer Ministry: We have three prayer opportunities. 1) Every Saturday on Zoom @ 8:30am. 2) Every Sunday 12:30pm-1pm @ Room A. 3)Send us your prayer requests through the QR code.
  禱告事工: 教會提供三個禱告管道 1) 每週六早上8:30在Zoom, 2) 每週日12:30pm-1pm 在A教室, 3) 掃右邊二維碼。
- Farewell Jacob! We are thankful to have Jacob as our intern for the past 1.5 years. May God continue to guide His steps!
   再見Jacob! 我們很感恩Jacob在我們中間實習一年半。求神繼續帶領他!
- Disciple Group Phase 2: As we celebrate two years as a church family, we are moving towards deeper growth with God and each other. Please pray about how God will use you to serve your group. If you are interior in serving as a facilitator, please sign up using the QR code to the right.
  - 門徒小組第二階段:感謝神讓我們可以成為一家人,在慶祝當中, 我們也會繼續建造與神與人有更深的關係。邀請家人們尋求神如何使用你成 為小組的同工,如果有興趣成為acilitator請掃右邊二維碼。
- Home 4 Connect: Join us in praying for our facility needs every Tuesday. For more info on our campaign please scan QR code. Home 4 Connect: 邀請大家每週二一起為堂會需要禱告, 有關堂會基金的需要的詳情, 請掃二維碼
- Weekly Church Outreach Groups 每週教會外展事工:
  Praise Dance 讚美操 Wed @ 10am
  Empty Nesters 樂齡 Summer Break 放暑假
  Young Adults and Students 職青,學生 Fri @ 7pm (Bilingual 雙語)
  Adults Singles 成人單身 Fri @ 7pm (Mandarin 中文)
  Families 家庭 Summer Break 放暑假
  Youths 青少年 Summer Break 放暑假